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Csörög a Pannon GSM 

Kedves Olvasóink! Közérdekű prob-
lémáika t , észrevételeiket , tapaszta la ta i -
kat ezen a héten ügyeletes ú jságí ró mun-
ka t á r sunkka l , Szabó C. Szilárddal oszt-
h a t j á k meg. M u n k a n a p o k o n reggel 8 és 
10 ó ra , v a s á r n a p pedig 14 és 15 ó ra kö-
zött v á r j u k hívásaikat a 06-20-432-663-
as t e l e f o n s z á m o n . Elvesze t t t á r g y a k a t 
kereső olvasóink olcsó hirdetésben tehe-
tik közzé mondaniva ló juka t . 

A villám sújtott. Többen 
telefonáltak már a Csörögbe 
villám sújtotta televíziójuk 
miatt, elpanaszolva, hogy a 
biztosító nem fizeti ki a ká-
rukat. Tóth Éva (493-640) 
két héttel ezelőtt jelentette 
be a villámkárt, írásbeli ér-
tesítést azonban a mai napig 
nem kapott. Olvasónk több-
ször beszélt már telefonon a 
biztosítóval, s olyan érzése 
van, hogy packáznak vele; 
de ő ezt nem fogja hagyni... 

Köszönetek. Retek utcai 
olvasónk (név és cím a szer-
kesztőségben) csütörtökön 
éjfél után nem sokkal gya-
nús zajokra, hangokra lett 
f igyelmes a lakóhelyén, 
amely után azonnal hívta a 
rendőrségi ügyeletet. A 
rendőrök percek alatt ki-
szálltak a megadott címre. 
A gyanú beigazolódot t : 
feltörtek egy garázst, s ab-
ból elloptak egy kerékpárt. 
O lvasónk szerint - aki 
ezúton köszöni, hogy nem 
ké te lked tek a szavahi -
hetőségében - perceken 
múlott, hogy nem kapták 
el a tetteseket. Tóth Sán-
dorné (364-524) a Csörö-
gön keresztül köszönte 
meg annak az ismeretlen-
nek a segítségét, aki visz-
szaküldte gyermekének el-
veszettnek hitt iratait. 

Fél pár cipő. Péntek reg-
gel a Honvéd téri buszmeg-
állóban találtak egy vadona-
túj, fehér színű, fél pár 

gyermekcipőt. A szülők át-
vehetik a Szeged Nagyáru-
ház földszintjén, a festmé-
nyesnél. 

Döntsék el! Kaszáné 
Toppantó Gabriella (330-
310) az életveszélyesen ci-
kázó görkorcsolyások és ke-
rékpárosok láttán nem tudja 
eldönteni, hogy a Kárász ut-
ca sétálóutca vagy kerék-
párút. Ha az előbbi, akkor 
miért nem tesznek ki egy 
táblát, hogy kerékpárosok-
nak tilos a bemenet. Olva-
sónk, aki három apró gyer-
mek édesanyja, nem egy-
szer az utolsó pillanatban 
rántotta félre gyermekét a 
sétálóutcán viharos sebes-
séggel közlekedő kerékpá-
rosok elől. 

Állatvédők. Tegnapi 
lapszámunkban írtunk az al-
sóvárosi temető kóbor ku-
tyáiról. Erre reagált egyik 
olvasónk. Elmondta: szerin-
te nem az a megoldás, hogy 
ezek a szerencsétlen ebek a 
sintértelepen végezzék. De 
hogy mi, arra ő sem tudott 
választ adni... Sz. L.-né ar-
ról számolt be, hogy egy 
középkorú fuvaros a Hársfa 
utcán végig haladva, már 
napok óta úgy ütlegeli a lo-
vakat, sőt a kocsihoz kötött 
csikókat is, hogy az már ál-
latkínzás. 
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,Sajtónap" a SZOTE új rektoránál 

Ágyak és felvételik 

Régi-új igazgatók 
• Munkatársunktól 

Vezetói álláshelyekre kiírt 
pályázatokról is döntött a sze-
gedi közgyűlés. Az Arany Já-
nos Általános Iskola régi-új 
igazgatója 2003-ig: Révész 
István. Mészáros Zsolt maradt 
a Béke Utcai Általános Iskola 
vezetője. A Király-Kónig Pé-
ter Zeneiskola igazgatójának 
munkájával is elégedett a 
közgyűlés, hiszen a vezető 
2002-ig Szélpál Szilveszter 
maradt. 

A Makkosházi Általános 
Iskola vezetésére ketten vál-
lalkoztak volna, közülük a je-
lenlegi igazgató, Bujdosó Já-
nos kapott bizalmat. Ellensza-
vazat és tartózkodás nélkül 
erősítették meg a képviselők 
Szabó Márta, a Móra Ferenc 
Általános Iskola igazgatói 
megbízatását. 

Az Odessza II. Általános 
Iskola irányítását ketten pá-
lyázták, de a jelenlegi igazga-
tó, Botos István maradt. A 
Rókus I. Általános Iskola ve-
zetője is a régi, azaz Kókai 
Gyula. A Rókus II. igazgatója. 

Oláh Miklósné is ellenfél nél-
kül győzött. A Tarján Város 
III. Számú Általános Iskolát 
változatlanul Szalai Józsefné 
dirigálja. 

Á Kiss Ferenc Erdészeti 
Szakközépiskola igazgatója 
nyugdíjba vonult, az állásra 
kiírt pályázat elbírálásáig Ha-
lápi Nándor igazgatóhelyettes 
látja el a vezetői teendőket. A 
Tarján II. óvodai körzet igaz-
gatói álláshelye is megürese-
dett, ezért a végső döntésig 
Lukács Istvánná óvodavezető-
helyettesé a kormányrúd. A 
Gutenberg Általános Iskola 
igazgatója egészségi okok mi-
att lemondott megbízatásáról, 
ezért a pályázati eredmény 
megszületéséig Füredi Ildikó 
vezeti az intézményt. 

A Londoni körúti Gyer-
mekotthont és az Árpád Ne-
velőotthont összevonják, s 
míg ezen új intézménynek 
meg nem találják az új ve-
zetőjét, addig Györki Péter 
igazgatóhelyettest bízta meg a 
teendők ellátásával a 
közgyűlés. 

Buszok és trolik 
• Munkatársunktól 

A Tisza Volán Rt. és a 
Szegedi Közlekedési Tár-
saság ér tes í t i az u tasa i t , 
hogy j ú l i u s 21 - tő l 
(hétfőtől) az 5-ös és a 9-es 
t r o l i b u s z o k és a 60 és a 
60Y jelzésű autóbuszok a 
Széchenyi téren a Posta-
bank elótt állnak meg. 

Fanyesés i m u n k á t vé-
geznek július 23-án (szer-

dán) az 5-ös, a 8-as és a 9-
es t ro l ik v o n a l á n . Va la -
mennyi járat délelőtt a Vér-
tó végállomásra és délután 
a Hont Ferenc utcai végál-
lomásra érkezik. Az áram-
talanított végállomásokról 
a Csongrádi sugárút - Gás-
pár Zoltán utcai megálló-
hoz buszok viszik az utaso-
kat. A járatok menetrend-
szerűen közlekednek. 

Akik a SZOTE új vezetói közül részt vettek a sajtóbeszélgetésen (balról jobbra): dr. Telegdy Gyula 
általános rektorhelyettes, dr. Dobozy Attila rektor, dr. Bodosi Mihály dékánhelyettes, Molnár Ferenc 
megbízott gazdasági főigazgató, dr. Varga Tibor dékánhelyettes, Boda Márta, a főiskolai kar 
főigazgatója és dr. Erős István gyógyszerészkari dékán. (Fotó: Nagy László) 

A Szent-Györgyi Albert 
Orvostudományi Egyetem 
- július elsején hivatalba 
lépett új rektora, dr. Do-
bozy Attila egyetemi ta-
nár tegnap sajtóbeszél-
getésre hivta a szegedi és 
az országos média képvi-
selőit. A rektor a sajtóval 
való nyílt és korrekt kap-
csolatot rendkívül fontos-
nak tartja, a város egyik 
legnagyobb intézmé-
nyéről történő rendszeres 
és hiteles tájékoztatás ér-
dekében. Dobozy Attila 
hagsúlyozta, hogy az évi 
7 milliárd forintos költ-
ségvetéssel működő, 
3500 embert foglalkozta-
tó, 2500 magyar és 500 
külföldi hallgatót oktató 
intézménynek erőteljesen 
érzékelhető a jelenléte a 
városban, s ennek okán 
is fontos Szeged és az 
egyetem polgárainak jó 
kapcsolata. 

A SZOTE új rektora bemu-
tatta közvetlen munkatársait: 

az orvosegyetem általános 
rektorhelyettese dr. Telegdy 
Gyula egyetemi tanár, a tudo-
mányos rektorhelyettes dr. 
Papp Gyula professzor, a kli-
nikai rektorhelyettes dr. Csa-
nády Miklós egyetemi tanár. 
Az általános orvoskar dékánja 
dr. Mészáros Tamás pro-
fesszor, a gyógyszerészkaré 
dr. Erős István egyetemi ta-
nár, a főiskolai kar új főigaz-
gatója Boda Márta. A dékán-
helyettesek: dr. Bodosi Mi-
hály professzor, aki a posztg-
raduális képzésért és a szak-
képzésért felelős, az oktatás 
területéért dr. Varga Tibor 
egyetemi tanár, a gyógysze-
részkari oktatásért dr. Felkai 
György egyetemi tanár felel. 
A SZOTE új megbízott gaz-
dasági főigazgatója Molnár 
Ferenc mérnök, az egyetem új 
jogi képviselője pedig dr. 
Izsák Péter ügyvéd. 

A pontmeghatározó bizott-
ság ülésének határozata alap-
ján a rektor ismertette az or-
vosegyetemi felvételik ered-
ményét, miszerint az általános 

orvoskarra 141 hallgatót vet-
tek fel 112 ponttal, illetve e 
feletti pontértékkel, a gyógy-
szerészkarra 108-an jutottak 
be 102-es ponthatárral, és 12 
hallgató kezdi meg tanulmá-
nyait a térítéses képzés kereté-
ben, ami azt jelenti, hogy egy 
tanévre 700 ezer forintot fizet-
nek az egyetemnek tanulmá-
nyaik folytatásáért. A fogor-
vosi szakra, ahol 111 volt a 
ponthatár, 20-an nyertek fel-
vételt, az egyetem egészség-
ügyi főiskolai karának nappali 
tagozatára 201, levelező tago-
zatára 93 hallgató jutott be. 

Dobozy Attila a híres-hír-
hedt ágyszámleépítésekre 
utalva - aminek során a 
SZOTE 212 ágyat veszített -
szükségesnek tartotta elmon-
dani, hogy az ágycsökkenté-
sek ellenére a betegforgalom 
1 százalékkal nótt, az átlagos 
ápolási idő fél nappal csök-
kent, viszont az orvosegyetem 
egészségügyi dolgozóinak 
száma egyetlen fővel sem 
csökkent az ágyszámleépíté-
sek miatt. Az ágyszámcsök-

kentés következménye, hogy 
a nem sürgősségi ellátásra 
szoruló betegeknek egy hó-
napos, de minimum egyhetes 
várakozás után kerülhetnek az 
egyetem klinikáira. 

Az egyetem pénzügyi hely-
zetét firtató újságírói kérdésre 
válaszolva a rektor elmondta, 
hogy vannak hátrahagyott 
nagyösszegű kif izetet len 
számláik, amelyeket - remé-
nyeik szerint - az év végéig 
rendezni tudnak. Arra a kér-
désre, hogy mit tart majd a 
2000-ben lejáró rektori man-
dátuma eredményének, Do-
bozy professzor azt válaszol-
ta: a létrejövő universitasban a 
SZOTE súlyának és rangjá-
nak megfelelő pozíciót foglal-
jon el, demokratikus, nyu-
godt, európai rangú egyetem 
legyen, amely rangot többek 
között úgy szeretnék demonst-
rálni, hogy 2000-ig megszer-
zik - a tudományos teljesít-
mények listáján második he-
lyen szereplő - szegedi or-
vosegyetem európai akkredi-
tációját. K. K. 

• Idén 59 millió forint jött az ÁPV Rt-től 

MM Zár t" közgyűlés 
Zár t ü lés se l zá ru l t 

csütörtökön, s kezdő-
dött pénteken a szegedi 
közgyűlés júliusi össze-
jövetele. Tegnap az ebé-
didő kezdetéig dolgoz-
tak a képvise lők . Így 
másfél nap alatt - a ter-
vezett 45 helyett - 33 
napirendi pontot pipál-
hattak ki. 

„Magukra zárták" a vá-
rosházi díszterem ajtóit a 
képviselők, s először pályá-
zatokról , majd száznál is 
több, önkormányzati hatósá-
gi üggyel összefüggő felleb-
bezésről döntöttek. A Helio-
med Rt. jövőbeni működését 
alapvetően meghatározza az 
önkormányzat és a többségi 
tulajdonos, az Arago Rt. be-
fektetési társaság üzlettársi 
megállapodása. E szindiká-
tusi szerződésről nagy vita 
kerekedett. Az együttműkö-
dés mellett az önkormány-
zati érdekek hangsúlyozása 
és védelme érdekében tár-
gyaló csoportot jelölt ki a 
közgyűlés. A Básthy Gábor 
alpolgármester, dr. Szilvásy 
László és dr. Aradi Antal 
képv i se lők , va lamint dr. 
Tóth László jegyző alkotta 
delegáció folytatja a tárgya-
lásokat, a szerződés szep-
t embe rben ismét a köz-

gyűlés elé kerül . É rdek-
lődéssel hallgatták a képvi-
selők, hogy egy befektető 
csoport a Búvár tó környé-
kén „Tisza Plazát", azaz 
bevásárlóközpontot és ah-
hoz kapcsolódó szórakozta-
tó centrumot akar létrehoz-
ni, ezért fölhatalmazták a 
polgármestert, hogy folytas-
sa a tárgyalásokat, melynek 
eredményéről szeptember-
ben t á j é k o z ó d n a k . El-
kezdődhet a Marostői lakó-
park építése, u g y a n i s a 
közgyűlés elfogadta a terü-
let első ütemére, azaz a Fü-
lemüle és Hársfa utca felöli 
sa rokra v o n a t k o z ó szer-
ződést. Ugyancsak zöld utat 
kapott Franciahögy adásvé-
teleli szerződése, ami kiegé-
szült egy fejlesztési megáll-
apodássa l . A l ényeg : az 
e lőszerződésben rögzített 
négyzetméterenkénti árat fi-
zeti a Tesco Global TH Rt., 
ellenben - „pénzügytechni-
kai okokból" - a korábban 
je lze t t aránynál nagyobb 
mértékben vállal részt az út-
építésből. 

Tájékozódott a közgyűlés 
az ÁPV Rt. és az önkor-
mányzat közötti „ügyle-
tekről", ugyanis a kormány 
döntése nyomán az állam 
privatizációs szervezetének 
a belterületi földek ellenér-

tékeként ki kell fizetnie az 
önkormányzat által megáll-
apított összeget - készpénz-
ben vagy részvényben. Sze-
ged önkormányzata idén ed-
dig 58 millió 944 forintot 
kapott. 

A nyílt ülés tegnap mind-
össze egy órán át tartott. A 
városatyák úgy döntöttek, 
hogy nem nyúj tanak ked-
vezmény t azoknak a fo -
gyasztóknak, akik vállalják, 
hogy saját ingatlanukat rá-
kötik a csatornahálózatra. 
E l l enben h o z z á j á r u l t a k , 
hogy az Ősz u tcának a 
nagykörút és Nádas utca kö-
zötti szakaszát burkolják, 
továbbá hogy szeptember 
végéig átépüljön az „algyői 
halálkanyar", azaz a Téglás 
utcai csomópont. A tegnapi 
postával érkezett a levél: az 
önkormányzatnak szeptem-
ber végéig át kell adnia a je-
zsuita rend részére a jelen-
leg a Kossuth Zsuzsa szak-
középiskolának otthont adó 
Kálvária sugárúti épületet. 
A vitában elhangzott: továb-
bi fél év lenne a reális határ-
idő, ugyanis a honvédség 
szeptember 30-áig köteles 
átadni a városnak a Szabad-
kai úti épületegyüttest, aho-
va ez az iskola költözhetne. 

Továbbfejlesztik az ön-
ko rmányza t i n f o r m á c i ó s 

r endsze ré t . Gesztusnak 
szánja a közgyűlés, hogy ki-
mondta: használhatja a vá-
rosi stadiont a Szeged-Do-
rozsma csapata. A követ-
kező döntés: a Kass Galéria 
m ű k ö d t e t é s é h e z évi 800 
ezer forintot ad Szeged, de 
úgy, hogy javasolja, ott „eu-
rópai kávéház" is legyen. A 
közgyűlés az ősszel kez-
dődő tanév előkészítéseként 
újabb álláshelyeket szava-
zott meg, ami 80-90 millió 
forintos többletkiadást je-
lent. A pénzügyi fedezet va-
lószínűleg csak hitelből biz-
tosítható. 

Egykori testvérvárosunk, 
Rahó k e z d e m é n y e z é s é r e 
Szeged e g y ü t t m ű k ö d é s i 
megállapodást kötött Rahó 
járással. Heves vita és szó-
párbaj támadt Básthy Gábor 
és Gila Ferenc (MSZP) kö-
zött a város idegenforgalmi 
helyzetéből következő ten-
nivalók miatt. A közgyűlés 
végül úgy dön tö t t , hogy 
nem hoz létre saját irodát, 
hanem az idegenforgalmi 
feladatok ellátására nyilvá-
nos ajánlattételi fölhívással 
fordul a város e területen 
tüsténkedő gazdálkodó szer-
vezetihez. A szegedi köz-
gyűlés legközelebb szep-
temberben ülésezik. 

Ú i s z á H i I lona 

Szúnyogirtás 
• DM-információ 

Hosszú hetek óta tart már 
az a háború, amit a Szege-
den, s a város körzetében 
támadó szúnyogok ellen vív 
a Corax Kft . repülőgépe . 
Amenny iben az idő já rás 
nem szól közbe, a szúnyog-
vadászat július 18-21. kö-
zött folytatódik. E tevékeny-
séget napfelkeltétől reggel 8 
óráig és dé lu tán 6 órától 
napnyugtáig végzik. Külö-
nösen figyeljenek erre a mé-
hészek, s a szakemberek ké-
rik a város polgárait arra, a 
megadott időpontokban az 
ajtókat és ablakokat zárják 
be, hogy a vegyszer elől me-
nekülő a szúnyogok ne re-
pülhessenek az épületekbe. 

Domaszéki 
rablók 

kerestetnek 
• Munkatársunktól 

Mint tegnapi lapunkban 
beszámoltunk róla, a Móra-
halom és Vidéke Takarék-
szövetkezet domaszéki ki-
rendeltségét csütörtökön dél-
után 2 óra előtt néhány perc-
cel kirabolta két parókás fér-
fi. Hangtompítós pisztollyal 
riogatták az alkalmazottakat, 
a pénztárost a páncélszek-
rényben található pénz át-
adására kényszer í t e t t ék , 
majd a dolgozókat bezárták 
egy mellékhelyiségbe. 

Az ismeretlen elkövetők 
személyleírása: egyikük 30-
35 éves, 170 centiméter ma-
gas, vékony testalkatú, fején 
melírozott, kissé hullámos 
parókát hordott, fekete, ra-
gasztott bajuszt viselt, vilá-
gos sz tnű, aprómintás , 
hosszú uj jú inget , drapp 
színű kesztyűt és sportcipőt 
hordott. A másik férf i 35 
éves, 165 centiméter magas, 
vékony testalkatú, fején fe-
kete, hullámos parókát vi-
selt, fekete, ragasztott baju-
sza volt, farmeringet, dzsekit 
és farmernadrágot hordott, 
kezén drapp színű kesztyűt 
viselt. 

A szegedi rendőrkapi -
tányság nyomozó alosztálya 
kéri azoknak a jelentkezését, 
akik az üggyel, az elkövetők 
személyével kapcsolatban 
érdemleges információval 
rendelkeznek. Személyesen 
a Párizsi körút 22-26. szám 
II. emeletén tehetnek beje-
lentést, te lefonon pedig a 
477-577-es szám 14-36-os 
mellékén. A megyei rendőr-
főkapitányság vezetője 100 
ezer forintot ajánlott fel a 
nyomravezetőnek. 

Tanácsadás 
- szünetel 

• DM-információ 
A Csongrád Megyei 

Munkaügyi Központ foglal-
kozási információs tanács-
adójajúlius 21-étől augusztus 
20-áig zárva tart. A tanács-
adó egyébként Szegeden a 
Felhő utca 17. szám alatt 
működik. 

Akció! 
Vezeték nélküli telefonok, 
telefax készülékek, 
kis alközpontok 

MOST MÉG 
OLCSÓBBAN 
a MATÁV 
Képviseleti Irodájában. 

Szegedi Szolgáltató 
Központ 
6747 Szeged. Vera L krt 41. 
Tel : (62) 476-644. Fex: (62) 47(7490 j 


